
 

 
Protokoll 120608 
 
Styrelsemöte i POMS - Habiliteringspsykologernas yrkesförening  

 
Närvarande: Kristina Nilsson, Anna Tidman, Stefan Lycknert, Mattias Eriksson, 
Marie Abrahamsson, Pia Åkerlund, Therese Allvar, Lena Holm 

  
§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat  

 
§ 2 Föredragningslistan godkänns 

 
§ 3 Föregående protokoll  

- Genomgång av föregående styrelseprotokoll 
 

§ 4 Rapporter:  Inga rapporter 
 

§ 5 Kassörsrapport samt inval av nya medlemmar 
- Kassören meddelar att det finns 72667 kr på POMS konto. 
- Nya medlemmar: 
 Jonas Sandberg, Habiliteringen i Kungsbacka och lite i Varberg 

Malin Lindström, Habiliteringscentrum, Ungdomsteamet, Jönkö-
ping 
Vanja Hofman, Barn- och ungdomshabiliteringen, Eksjö 

 
§ 6 Skrivelser: Inga skrivelser har inkommit. 

 
§ 7 Remisser: Inga remisser har besvarats. 

 
§ 8 Konferenser  

- Stefan berättar om POMS psykoterapinätverkskonferens som 
hölls i våras. Psykologer berättade om olika terapier, både korttids- 
och långtidsterapier, vilket var mycket uppskattat. Evenemanget 
gick plus med 4000 kr. Eventuellt kan konferensen komma till Skå-
ne i oktober/november. Detta kräver dock ett ekonomiskt bidrag 
från POMS. Styrelsen beslutar att bidra ekonomiskt med 10000 kr. 

- Psifos kompetensdagar 2012: Styrelsen beslutar att Kristina Nils-
son går för POMS räkning. 

- POMS jubileumskonferens: Stefan presenterar det planerade upp-
lägget. Både forskare, brukare och psykologer inbjuds att beskriva 
dåtid, nutid och framtid.  
Diskussion förs kring de ekonomiska ramarna. Stefan och Mattias 
undersöker de inbjudna talarnas önskemål kring arvode. Konferen-
sen kommer att hållas i Nürnberghuset. I år kommer även lunch att 
ingå i konferensavgiften.  
Mattias föreslår att även Sylvia Milchert inbjuds att tala. Mattias får 
i uppdrag att kontakta Sylvia. Stefan funderar kring möjligheten att 
anordna en avslutande paneldebatt som diskuterar nutid och fram-
tid. Stefan kontaktar Maria Fritzell och Carina Gustafsson. Sedan 
tidigare är det klart att Stefan Ihlstedt, Birgitta Norrman, Grunden 



 

Media, Mårten Söder och Agneta Lindberg kan medverka som tala-
re.  
Styrelsen föreslår att avgiften för att delta blir 700 kr för medlem-
mar och 1100 kr för icke medlemmar. 

 
§ 9 POMS kontakter med andra organisationer: Inga kontakter tag-

na sedan förra styrelsemötet. 
 

§ 10 POMS-bladet 
- Lena berättar om det kommande sommarnumret. 
- Digitalisering av POMS-bladet. Endast ett fåtal nummer saknas. 

Dessa kommer att efterlysas i POMS-bladet. Mattias gör också en 
efterlysning via e-post. Diskussion förs kring kostnaden för digitali-
seringen. Stefan undersöker kostnaderna fram till nästa styrelsemö-
te, varpå beslut fattas. Styrelsen tänker avsätta maximalt 20000 kr. 
   

§ 11 Webb-information 
- Mattias efterlyser nytt material under fliken Arkivet. Lena påmin-

ner i POMS-bladet. 
 

§ 12 Styrelsens sida 
  Kristina skriver denna gång. 

 
§ 13 Uppdrag åt POMS  

- Grunewalds uppmaning och årsmötets önskemål angående pressut-
talande: Styrelsen beslutar att POMS framöver ska ha som ambition 
att författa pressuttalanden när olika frågor kring funktionsnedsatta 
debatteras i olika media. Detsamma kan göras efter POMS konfe-
renser. 

 
§ 14 Förbundskontakter/Yrkesföreningarnas nätverk  

- Föreningen ska presentera sig i en artikel i Psykologtidningen. För-
bundet hör av sig när det är dags. 

- Stefan och Pia träffar psykologstudenter i oktober i regi av Yrkesfö-
reningarnas nätverk. 
 

§ 15 Bordlagda frågor  
- POMS-loggan: Bordlägges till nästa styrelsemöte 

 
§ 16 Övriga frågor 

- Ordförandeposten i POMS: Kristina planerar att avgå från ordfö-
randeposten, olika lösningar diskuteras. Kristina föreslår att hon sit-
ter kvar på posten ytterligare ett år medan en ny ordförande skolas 
in. 

- Råd och stöd enligt LSS: Kristina tar upp frågan kring råd och stöd. 
Antalet insatser minskar och insatserna ser olika ut i landet. 

- Arbetsuppgifter i styrelsen: Styrelseledamöterna skriver samman en 
beskrivning av sina arbetsuppgifter i styrelsen och skickar till Anna. 

- Styrelseledamöternas kontaktuppgifter: Anna sammanställer kon-
taktuppgifterna och mailar ut till styrelseledamöterna. 



 

- Anna sammanställer kallelse till POMS årsmöte och skickar till sty-
relseledamöter för kommentarer och därefter till Psykologtidning-
en. 

 
§ 17 Kommande mötestider 

- Nästa styrelsemöte kommer att hållas 120928. 
 

§ 18 Mötet avslutas 
 
 
 

  För styrelsen   Justerare 
 
 
 

  Anna Tidman   Kristina Nilsson 
 Sekreterare   Ordförande 


